



KEMI- OCH BIOTEKNIKSEKTIONEN

Lunds Tekniska Högskola

Studierådet för Kemi- och Biotekniksektions tredje protokollmöte.
Mötet äger rum klockan 17:15 den 23 maj 2019 i konferensrummet Marie Curie på Kemicentrum.

Dagordning

	Ärende	Åtgärd	Bilaga
§ 1.	OFMÖ	Beslut	17:26
§ 2.	Val av sekreterare	Beslut	Lucas Nöbrant Vald
§ 3.	Tid och sätt	Beslut	17:26 Trots strul med lokal - Blev styrelserummet. Godkännes
§ 4.	Närvarande	Information	Lucas Nöbrant Nardos Wolderufael Johan Hallbeck Melker Axelsson Sarah Lindblom Sofia Fureby Frida Knutsson Alexandra Billet Alma Hammar
§ 5.	Frånvarande	Information	Simon Malmgren
§ 6.	Adjungeringar	Beslut	Hanna Sjöman
§ 7.	Val av tvenne justerare	Beslut	Melker & Sarah Godkännes
§ 8.	Fastställande av dagordning	Beslut	Godkännes
§ 9.	Anmälan övriga frågor	Beslut	Melker: Nästa HMS-möte behöver någon ta Melkers plats. Läggs till dagordningen. Godkännes
§ 10.	Föregående protokoll	Beslut	Bilaga 1 Läggs till handlingarna.

§ 11.	Meddelanden	Information	<p>Hanna: Bildörren från Regattan kommer vara i automaten i gallien.</p> <p>Sarah: Var på nämndmöte, tyckte - det var kul.</p> <p>Alma: Kåren har släppt sitt tema - En tropisk nollning.</p>
§ 12.	<p>Runda bordet</p> <p><i>Vad har alla gjort sedan senast?</i></p>	Information	<p>Johan: Har pratat med KG om nollningsevent, beskrivning till nolleguiden och varit på PLEDmöte.</p> <p>Lucas: Har också varit på möte med KG om nolle-event och PLEDmöte.</p> <p>Melker: Skrivit beskrivning till nolleguiden. Fått mail om asbest i hus 4 och de ska kolla vidare på hur illa det är.</p> <p>Sarah: Varit på nämndmöte och möte med KG.</p> <p>Alexandra: Varit på PLEDmöte och koordinerat CEQer men inget nytt har kommit. Fått in en sammanfattning. Ungefär ½ av kurserna har inte haft möte.</p> <p>Nardos: Inget speciellt.</p>

			<p>Frida: Ska på CEQ möte imorgon.</p> <p>Sofia: Varit på CEQ-möte och möte med KG. Pratat med en kursrepresentant som undrar när han ska få kallelse till CEQ-möte.</p> <p>Alma: Haft möte med F och W om TårtbaKartäFWli ng.</p> <p>Hanna: Två lunchmöten, planerat nollnings grejer, totalt 8h möte om Brunnhög, spridit info om konferenser, skrivit en enkät och varit på PLEDmöte.</p> <p>[Frida lämnar 17:43]</p>
§ 13.	<p>Budgetuppföljning</p> <p><i>Hur ser det ut med Studierådets budget?</i></p>	Information	<p>Bilaga 2</p> <p>Sedan förra mötet: Lagts till 104kr för fika till det icke genomförda PM2. - Vi får spendera mer till hösten.</p>
§ 14.	<p>Rapporter från Studentrepresentanter</p> <p><i>Vad har sagts på mötena där studentrepresentanter från K har närvarat. Är det något som behöver jobbas vidare med? Något som borde tas upp på kommande möten?</i></p>	Information/ Diskussion/Beslut	<p>Bilaga 3</p> <p>Melker: Informerar om den säkerhetsinfo som gicks igenom.</p> <p>Läggs till handlingarna.</p>

Studierådets 3:e protokollmöte 2019
Protokoll

§ 15.	Övriga frågor	Diskussion/Beslut	Någon som vill gå på HMS möte den 5:e Juni? - Johan gör det.
§ 16.	Nästa Studierådsmöte	Beslut	Datum bestäms efter sommaren.
§ 17.	OFMA	Beslut	Mötet avslutas 17:54.

Johan Hallbeck
Studierådsordförande

Lucas Nöbrant
Sekreterare

Sarah Lindblom
Justerare

Melker Axelsson
Justerare